
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 106. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 19. 9. 2018

od 14:30 hodin v kulturním domě Plzeňka

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kus, starosta

Ing. Michal Mišina, mistostarosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Emil Snaidauf, radní
Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Mgr. Ivan Kus, starosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo

bodu

Bod

Komentář

l. Zahájení

Schůzi rady města zahájil v 14,30 hod a jednání řídil Mař. Kus.
Ověřovatelkou byla stanovena MUDr. Pěničková.

Předkladatel; Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

2. 973/106/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 19. 9. 2018.

Radní s navrženým programem jednání rady města souhlasili.

Program byl schválen v předloženém znění.
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Předkladatel: Mgr. Ivan Kus

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

3. 974/106/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Město Beroun -

stavební a dispoziční úpravy budovy č. p. 813 - městská knihovna"

I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Město Beroun - stavební a dispoziční

úpravy budovy č. p. 813 - městská knihovna".

II. Rada města jmenuje

pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této

komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise:í:s|;:s:; y^-^v^ M^S ÍíW'ň: K;

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 20. 9. 2018

Dojednání rady města se dostavil lna. Dřeš, vedoucí odboru majetku a investic.

lna. Ureš předložil ke schválení zadávací podmínky veřejné zakázky "Město Beroun - stavební a

dispoziční úpravy budovy č. p. 813 - městská knihovna". Zadávací podmínky zpracovala a

administraci zadávacího řízení bude zajišťovat společnost ACON, managers & partners, s. r.o. Pro

výběr dodavatele na realizaci veřejné zakázky je navržena komise pro otevírání obálek a náhradníci
této komise, která bude zároveň plnit funkci hodnotící komise,

lna. Dřeš popsal plánovaný harmonogram postupu. Zadávací výběrové řízení bude zahájeno dne

20. 9. 2018 a otevírání obálek se bude konat dne 9. 10. 2018, po té bude následovat výběr
zhotovitele. Zahájení realizace je plánováno na únor roku 2019.
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Mqr. Kus připomněl radě města, že v loňském roce byla položka na rekonstrukci knihovny

schválena v rozpočtu, ale z důvodu dlouhodobé nemoci na odboru majetku a investic vznikl časový

skluz.

Mař. Kus a lna. Mišina zdůraznili, že budova je v havarijním stavu a je potřeba co nejdříve opravit

alespoň střechu.

lna. Mišina dále informoval o záměru požádat o dotace na zateplení budovy.

Na dotaz MUDr. Pěničkové odDověděl Mař. Kus, že knihy budou po dobu rekonstrukce uschovány v

prostoru archivu v budově České pojišťovny.
Pan Štěpánek kvitoval rekonstrukci knihovny jako rozumný krok. Uvedl však, že k rekonstrukci by

se mělo přistupovat citlivě vzhledem ke stáří budovy a její hodnotě. Dále upozornil na skutečnost,

že po rekonstrukci nastane velká práce s dalším rozvojem knihovny a jejím přibližováním občanům
města.

Mař. Kus vyjádřil souhlas a připomněl, že rada města na minulém jednání jmenovala novou
ředitelku městské knihovny. Připomněl, že prostory v druhém patře budovy nabízejí nové
možnosti rozšíření činnosti.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Ing. Jindra Nová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mař. Kus informoval o pracovním schůzce zastupitelstva města, kde se diskutoval některé body

programu jednání zastupitelstva města, hlavně návrh rozpočtového opatření. Uvedl, že jednání byl
přítomen Ing. Mejzr ze společnosti ACCON.

Mař. Chlumská informovala o zahájení výuky bruslení žáků z Jungmannovy základní školy na

zimním stadionu. Chválila organizaci výuky i její způsob a osobní nasazení instruktorů.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování
Pro: Proti; Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončil Mař. Kus jednání rady města v 14. 50 hod.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Mgr. Ivan Kus
starosta

Ing. Michal Mišina

mistostarosta

Zapisovatelé:
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Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

MUDr. Dagmar Pěničková

radní
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